
 

Referat møte i Langrennskomiteen - møte nr. 11 i tingperioden 2021-2023 
        
Sted: Granåsen  
Tid: mandag 24. april 2023, kl. 19:00-22:00 
Til stede: Håkon Solvik, Ronny Ingebrigtsen, Jens Petter Estil, Maj Helen Nymoen, Live Spilker, 
Kristian Tettli Rennemo (Teams), Gøril Holmvassdal. Ingrid Narum og Anders Myrland fra adm. 
 
Vedlegg (ligger på LK-Teams) 
- Referat forrige LK-møte 
- Regnskap 2022 
- Årsrapport 2021-2023 
 
TIL DAGSORDEN 
           Ansvarlig 
Sak 76 - 21/23 - Godkjenning av innkalling/sakliste    Alle 
 
Sak 77 - 21/23 - Gjennomgang av åpne saker forrige referat   Alle 

 
 
ORIENTERINGSSAKER 
 

Sak 78 – 21/23 – Orienteringer 

1. Økonomi          Anders/Alle 
a. Regnskap 2022 

Tas til etterretning.  
b. Budsjett 2023   

 Sesongrapport gir grunnlag for budsjett for 2023-24   
     

2. Statusrapport fra skiutvikler       Ingrid 
                                                                                

God aktivitet på kompetansetiltak gjennom sesongen, jf. oversendt oversikt. 

Aktuelt: 

• Kurs i løypekjøring gjennomføres i samarbeid med Trondheim Bydrift 25. og 27. april i 

Granåsen. God deltakelse fra hele kretsen (ca. 25 påmeldte). 

• Møte om mulig oppstart av paratilbud i Byåsen IL Langrenn. Trener/ressursperson har 

meldt seg og ønsker å starte tilbud.  

• Para-samlinger for langrenn fortsetter høst og vinter etter samme mal som denne 

sesongen.                 

       
 

DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER  
 

Sak 79 – 21/23 – Statusrapport og evalueringer  

 
Skriftlig status pr. ansvarsområde sendes ut før møtet, med fokus på evalueringer. Vi går gjennom 
evalueringene med tanke på eventuelle tiltak for kommende sesong. 
 

SP1-cup/KM/Terminliste       Gøril 

 

Oppsummering SP1 cup og terminliste sesongen 22/23 SP-1 cup 

SP1-cup Dato Distanse (stilart)  Sted/klubb 

1 28.12.2022 Normaldistanse (F)  Tydal IL 



2 28.01.2023 KM Normal (F*)  Byåsen IL 

3 29.01.2023 KM Sprint (F)   Byåsen IL 

4 05.02.2023 Normaldistanse fellesstart (K) Støren sp.kl. 

5 18.03.2023 Supersprint + downhill (F) Granåsen/BSK 

6  19.03.2023 Fellesstart (F)   Buvik IL  

  25.03.2023 KM Stafett (K-F-F)   Granåsen/Ranheim SK 

*endret fra klassisk grunnet lite snø 

 

 
 

91 løpere fullførte cupen (4 eller flere renn) 243 deltakere (tall fra i fjor 96/272) 

KM-arrangementene i Nilsbyen hadde flest deltakere (164 og154) Julerennet i Tydal også god  

deltakelse (123) 

 

154 i sprint KM mot 92 i fjor 

 

VI opplevde at flere klubber prioriterte ungdommens Holmenkollrenn framfor SP1#cup 4 på Støren. 

Og Ungdomsbirken & Storlirennet istedenfor avslutningshelga i Granåsen/Buvika. Vi bør hensynta 

disse helgene neste år.  

Vi fikk kritikk for dårlig premieutdeling for SP1-cup sammenlagt.   To muligheter her 

• Avslutningsrenn i Trondheim 

• Eget arrangement med premieutdeling uavhengig av avslutningsrennet. 

Terminlista generelt 

Det var 16 turrenn på terminlisten. Tre av disse ble avlyst. To på grunn av vær og forhold.  Ett på 
grunn av andre årsaker 
  
42 krets/sone renn er registrert på terminlista. Tre av disse ble avlyst. To på grunn av vær og 
forhold. et på grunn av andre årsaker. 
 
Generelt lav deltakelse på renn 
 
Vi hadde gjort grep for å redusere antall stafetter i mars ved å flytte Bratsberg stafetten til februar. 
Denne måtte utsette pga føreforhold og havnet allikevel i mars. Dermed fikk vi fem stafetter på to 
uker i mars, inkludert KM stafett. Deltakerantallet led under dette.  
 
Til tross for at vi gjør en god jobb med terminlista i forkant av sesongen, ender vi opp med 
konkurrerende renn. Avklaringer som er gjort på forhånd glemmes (?) av arrangørklubb når det 
nærmer seg renn.  
 

Terminlista 23/24 

Vi ser allerede at terminlista for 23/24 fylles opp når vi skal hensynta nasjonale renn som stjeler 

utøvere. Forslag til føringer: 

• Vi legger ikke SP1 cup el KM til NC jr helger, utover det hensyntas ikke NC jr 

• Ingen andre renn i de to foreslåtte SP1 cup- helgene og KM-stafett 

Til diskusjon 24.04: skal vi forsøke å spre og begrense arrangement for å se om vi dermed kan 

øke deltakelse? Grep som kan tas 

• Vi fastsetter datoer for stafetter på forhånd (formål: øke antall deltakere) 

• Vi setter tak på antall arrangement per helg/uke 

2022/2023

G13 G14 G15 G16 M17 M18 M19-20 MSr J13 J14 J15 J16 K17 K18 K19-20 Ksr Sum totalt Sum Jenter Sum gutter

Totalt 28 22 25 14 18 12 21 23 13 12 10 11 8 8 11 7 243 80 163

1 Tydal 10 11 17 9 12 5 9 6 4 6 6 8 7 4 5 4 123 44 79

2 Nilsbyen (KM) 22 15 16 11 13 7 12 13 11 6 7 8 7 7 7 2 164 55 109

3 Nilsbyen (KM) 18 13 17 11 14 8 12 9 11 8 7 9 4 7 6 0 154 52 102

4 Støren 6 8 3 10 5 2 5 7 2 4 6 6 3 4 2 3 76 30 46

5 Granåsen 13 14 11 4 5 1 6 0 6 8 5 6 4 5 4 1 93 39 92

6 Buvika 7 6 7 4 10 4 8 0 6 6 4 5 2 5 4 2 80 34 78

Fullførte 8 9 14 9 7 2 4 0 6 5 7 7 4 5 3 1 91 38 53



 
 

Et mulig midt-norsk samarbeid 

Til diskusjon 24.04 

Forslag fra Møre og Romsdal: 

For å ivareta utøvere mellom 13-16 år, og da spesielt de i HL alder, er vi åpne for å diskutere med 
dere om vi kan ha noen felles renn helger som er Midt-Norske. Vi har Midt-Norsk Mesterskap, som 
vi må beholde, men kanskje vi skal se på en Midt-Norsk Cup som avsluttes med en finalehelg. 

Et mulig oppsett kunne vært: 

1. 1 eller 2 Rulleski renn vår/sommer/høst – deltakelse fra Senior lagene 
2. 1 renn før jul – Normaldistanse 
3. 1 renn i januar - sprint 
4. 1 renn i februar - skicross 
5. Finale helg i mars - Midt Norsk Mesterskap – Sprint/Skicross/Normal 

For å ivareta kretsenes egne cuper (NTE-CUP, SBM-Cup og Sparebank 1 Cup) kan f.eks Midt-

Norsk Cup inngå som en del av de samme arrangementene.   

 

Sone          Live 

Skal evaluere og planlegge med soneledere og kretstrener 15-16 år. Mer info kommer i neste 

møte.  

 

Evaluering av gruppa 15-16 år        Maj Helen 

Det har vært ansatt egen trener for denne gruppa i sesongen 2022-23, Tore Berdal. Han har også 

vært hovedleder på Hovedlandsrennet i Meråker og på Kong Haralds Ungdomsstafett i 

Holmenkollen. Bror Spilker var også med på HL.  

 

Det har vært gjennomført en evaluering med spørreskjema som er sendt ut til foreldre og utøvere 

på gruppa. Her er noen innspill.  

 

Samlinger 

- Juni, Nilsbyen (Byåsen IL) ~40 stk 

- September, Støren (Støren SK, Rognes IL, Lundamo IL & Hovin IL) ~ 30 stk 

- Oktober, Knyken (Orkdal IL) ~40 stk 



- November, Tjønnstuggu (Ranheim IL) ~37 stk 

- Desember, Meråker (Skikrets) ~ 11 stk (ble en del færre da det ikke var mulig å gå på ski i  

- Grova søndagen) 

 

Kommentar til samlingene:  

- Bra tiltak og bra opplegg 

- Positivt med sosiale aktiviteter i tillegg til treningene.  

- Bra å møtes på tvers av klubbene. 

- Bra å ha overnatting 

 

Innspill:  

- Variere øktene mer 

- Noen ønsker 3 dagers samling – andre 1 dags samling 

- Mellommåltid mellom øktene 

- Vil ha overnatting  

- Jobber mer med å få med flere fra små klubber – bør inviteres spesielt 

- Mer fokus på jentegruppa. Forslag om egne økter evt. en jentetrener på noen av samlingene.  

- Foredrag for jentene?  

 

Kretsopplegget skal være et supplement til aktivitet i klubb, og bidra til at flere utøvere blir motivert 

til videre satsning.  

 

For neste år:  

- Behov for flere frivillige. Klubbene må stille med mer folk for matservering og bistå trener på 

øktene.  

- Oppfordrer klubber til å samarbeide, slik Støren, Rognes m.fl. gjorde i år.  

- Må ha fasiliteter som egner seg for overnatting.  

- Hovedlandsrennet  

- HL deltakere: ca. 35 gutter, ca. 23 jenter fordelt på alle dagene.  

- Stafett: 9 guttelag, 4 jentelag fullførte 

- God informasjon før og under mesterskapet 

- Alle føler seg sett og inkludert 

- Positivt med leder i startområdet og felles samlingsplass 

- Sosialt opplegg lørdag og søndag ble veldig bra 

- Delt oppfatning om felles botilbud i framtidige HL 

 

Felles smøreopplegg – se egen evaluering. 

 

Junior          Ronny 
 

Rapport fra junior 
Har inntrykk av at opplegg rundt juniorrennene har fungert bra. Noe usikkerhet rundt smøreboder i 
Alta og Tolga? Hvor kretsens boder er, og andre som tar seg til rette. Spond som 
informasjonskanal bør opprettholdes. Deltakelse fra vår krets er vel mest sannsynlig historisk lav, 
og svakest er 2005-årgangen og generelt på jentesiden.  
 
Jeg har kontaktet trenere for Team Midt-Norge for å organisere et infomøte om tilbudet for 
seniorer, og da spesielt de som kommer fra junior. Det er ikke satt dato eller agenda for dette, men 
føler dette haster, hvis vi mener det er nødvendig. Behov for en avklaring av innhold for Team 
Midt-Norge Rekrutt mtp oppfølging på ulike nivå(prisnivå), og en diskusjon rundt prisnivå før 
infomøtet avholdes. 
 

Jr. NM Alta 
M17  15 
M18  5 



M19/20 18 
 
K17  6 
K18  5 
K19/20  11 
 
Antall Sør-Trøndere sum: 60  
 
NM Tolga 
M17  15 
M18  4 
M19/20 15(5 DNF) 
 
K17  5 
K18  6 
K19/20  11(2 DNS) 
 
Antall Sør-Trøndere sum: 56  
 
Antall Sør-Trøndere i kvalifisert til finale: 10 jenter og 19 gutter 

 
 
Senior          Kristian 

- Ny sesong med mange gode resultater! 

- Evalueringsskjema utsendt og fulgt opp 

- Foreldremøte gjennomført. Bra oppmøte (fysisk/teams) 

- Planlagt møte (5.mai) med smøreteamet sammen med Olaf, Tor og Ingvild + 3 trenere 

- Alle (3) trenere er interessert i å bli med videre. Avklaringer på lønn/honorar 

- Sponsorer – jobbes med avklaringer på eksisterende. Mulig må det jobbes med nye 

- Laguttak? Status? Mats/Magnus styrer. Gjennomført møte med Skrødal. Hentet informasjon fra 

Maj Helen og Møre ang juniorer 

- Noe uro i styringsgruppen (?) 

Et stort opplegg med to lag som tar mye tid å administrere. Derfor utrolig viktig med en solid 

styringsgruppe som fungerer godt 

 

 

Status Team Midt-Norge Rekrutt 

- Evalueringsskjema utsendt 

- Foreldremøte gjennomført 

- Gjennomført møte med smøreteam rekrutt sammen med Olaf, Tor og Ingvild. 

Forventningsavklaringer viktig. Men, samtidig var det lite interesse for å delta på møter i fjor 

høst.. 

- Antakelig flere som ønsker oppfølging kommende sesong. Mange fornøyde med Einar 

 

 

Ellers er det planlagt/gjennomført møter på Heimdal VGS, Meråker VGS og Steinkjer VGS for å 

informere om kommende sesongs planer (Olaf). 

 

 

Junior - Regionlag og spisset toppidrett     Håkon 

 

Ny modell for spisset toppidrett har vært diskutert i flere år, og en utredning og veileder for spisset 

toppidrett ble presentert fra Trøndelag Fylkeskommunes side i tingperioden. For at de 

videregående skolene med spisset toppidrettstilbud innenfor langrenn skal bli rangert som såkalte 

A-idretter og for å få dedikerte samarbeidsmidler ligger det et krav på idretten (skikretsen) om å 

gjøre 100 % treneransettelse og inngåelse av et regionsamarbeid med de samme videregående 



skolene og Nord-Trøndelag Skikrets, et samarbeid som skal kvalitetssikres og godkjennes av 

Olympiatoppen. 

 

Arbeidet med samarbeidsmodellen har vært meget tidkrevende og utfordrende, med høringer og 

politisk behandling, og med mange parter som har særinteresser de vil ivareta, samtidig som 

fylkeskommunen og Olympiatoppen stiller en del krav som gjør at alle parter i praksis er pålagt å 

tilpasse seg disse kravene for å få til et samarbeid.  

 

Basert på innspill fra klubber, foreldre, utøvere, OLT, VGS-er og kravene fra fylkeskommunen, har 

følgende faktorer vært viktige for Sør-Trøndelag Skikrets i en samarbeidsmodell: 

• Et spisset tilbud til de beste 

• En rød tråd fra juniornivå og opp til elite seniornivå i Trøndelag 

• Forutsigbarhet for de som kommer opp 15-16-årsklassen og skal begynne på idrettslinje på 

VGS 

• «Idretten tar det ansvaret de ikke har tatt tidligere» 

• En toppidrettsmodell iht. Olympiatoppens krav 

• Et godt sportslig tilbud og best mulig utviklingsmuligheter for alle juniorløpere 

• Et fellesskap og godt miljø blant løperne i kretsen som bidrar til at flere holder på lenger, 

det skal finnes løpere fra Trøndelag over hele resultatlista 

• Plass på regionlag uavhengig av skoletilhørighet 

 

Arbeidsgruppen (Anders Myrland, Kristian Dahl, Stian Ludvigsen og Arnstein Finstad) har jobbet 

med å ferdigstille budsjett, stillingsbeskrivelse og samarbeidsavtale for å tilpasse det sportslige 

opplegget for junior til samarbeidsmodellen, som betyr uttak av et regionlag for junior i Trøndelag 

og trenere ansatt i skikrets. De økonomiske rammene i en avtale med de videregående skolene er 

ikke 100 % avklart, og ansettelse i skikrets skal godkjennes av skikretsstyret, men det er fortsatt et 

mål at samarbeidet skal være på plass fra sesongen 2023/24. 

 

 

Sak 80 – 21/23 - Årsrapport langrenn for tingperiode 2021-2023    Alle 
 
 Utkast utsendt pr. e-post 30. Mars, oppdatert rapport pr. e-post 16. April. Til godkjenning. 
 Godkjent.  
 

Sak 81 – 21/23 – Skikretsting og nytt LK        Alle  

 
Skikretsting og nytt LK – Hvem deltar, og hvem er med videre? 
Blir med videre og deltar på Skikretsting: 
Håkon Solvik, leder 
Ronny Ingebrigtsen 
Gøril Holmvassdal  
 
Går ut av LK: 
Jens Petter Estil  
Maj Helen Nymoen  
Kristian Tettli Rennemo 
  

Sak 82 – 21/23 – Eventuelt          Alle  

 
 
 
Referent:  
Maj Helen Nymoen  
 
 
 
 


